
Motion ang. skollokaler för Läraskolan och Potentia 
Education

Skolan i Håbo kommun har under många år varit i fokus. Det har inte minst 
gällt lokaler för såväl kommunal som friskoleverksamhet. Sedan ett antal år 
tillbaka har två friskolor inrymts i våra kommunala skolor och det har inte 
varit helt problemfritt för någon part. Detta har till stor del berott på att fokus 
i mångt och mycket legat på lokaler och inte kunskap. Vilket inte varit ok för 
någon som vill våra elevers bästa. Att vi fått två friskolor i kommunen har 
dock i allt väsentligt inneburit att vi numer pratar mer om kunskap än 
någonsin.

Det tycks vara svårt att få klarhet i hur kommunens befolkningsstatistik 
utvecklas framöver, men i dagsläget har vi balans i skollokaler inom 
kommunen, dessvärre ser det ut som om det kommer att bli överskott inom 
gymnasiet de närmaste åren. Trots detta finns det beslut på att Potentia 
Education ska få köpa en kommunal tomt för att kunna ytterligare bygga en 
skola dessutom föreslås nu att Läraskolan inte ska få vara kvar i befintliga 
lokaler, vilket antingen innebär att verksamheten hotas eller att vi får ännu 
en ny skola i kommunen. 

Om det byggs två nya skolor i kommunen kommer det att leda till väsentligt 
ökade kostnader för vår kommun då vi inte får fler elever utan bara fler 
lokaler. Det är verkligt slöseri med skattepengar.

Utifrån ovanstående och för att säkerställa att Håbo kommuns elevers 
kunskaper är i fokus föreslår vi därför att:

• Håbo kommun hyr ut en hel kommunal skola under lång tid som 
Läraskolan och Potentia Education kan dela på. 
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